
Beantwoording verhelderende/technische vragen

Vragen gesteld: 
Via email d.d.: 22 juni 2020

Vragensteller: J. Gruijters Partij: De Werkgroep

Portefeuillehouder:  T. Meulensteen

Onderwerp: Artex

Vraag: 
Na de discussie in de Commissie Ruimtelijk Domein d.d. 27 mei jl. over de planologische status 
van de gebouwen van Artex BV aan de Bosscheweg 79 in Aarle-Rixtel, is onze fractie benaderd 
door enkele omwonenden. Zij stelden daarbij regelmatig overlast te hebben van die activiteiten 
De situatie aldaar is ons slechts gedeeltelijk duidelijk geworden en daarom willen wij gebruik 
maken van de mogelijkheid verduidelijkende schriftelijke vragen te stellen aan het College. 

1. Welke bedrijfsactiviteiten en in welke mate mocht Artex BV o.b.v. het voormalige 
bestemmingsplan Kom Aarle-Rixtel (zoals vastgesteld op 3 juni 2004) en de o.b.v. daarvan 
verleende milieuvergunning aan de Bosscheweg uitoefenen? 

2. Uit van betrokken omwonenden verkregen informatie blijkt dat deze bedrijfsactiviteiten 
nadien in aard en omvang zijn gewijzigd. Passen deze nieuwe activiteiten binnen de o.b.v. 
het voormalige bestemmingsplan Kom Aarle-Rixtel 2004 verleende milieuvergunning of zijn 
nadien nieuwe vergunningen gevraagd en verleend? 

3. Omwonenden geven aan al vele jaren veelvuldig geklaagd te hebben over geur-, geluids- en 
verkeersoverlast als gevolg van de bedrijfsactiviteiten van Artex BV. Hebben deze klachten 
geleid tot nader onderzoek en tot aanpassing van gebouwen en/of productieprocessen door 
Artex BV? 

4. Uit het handhavingsverzoek van omwonenden blijkt dat vanwege voorgenoemde klachten 
afgelopen jaren meermaals gesprekken op het gemeentehuis hebben plaatsgevonden, 
waarbij naast een bestuurlijke en ambtelijke vertegenwoordiging vanuit de gemeente ook 
omwonenden en vertegenwoordigers van Artex BV aanwezig waren. 
a) Zijn van deze gesprekken notulen c.q. gespreksverslagen gemaakt?
b) Zijn deze notulen/gespreksverslagen destijds aan de deelnemers gezonden?
c) Kunnen deze notulen/gespreksverslagen aan de raad ter inzage worden verstrekt? 

5. Omwonenden stellen dat er op 25 april 2019 een brief is verstuurd door de heer A. Vermaes 
aan de gemeente, onder andere met vragen over milieurapportages. Is deze brief bij het 
College bekend en zo ja, is deze brief ook beantwoord? Kan deze correspondentie eveneens 
ter inzage worden verstrekt? 

6. In de brief d.d. 19 maart 2020 van het College aan omwonenden van Artex wordt gesproken 
over “de uitbreidingsplannen die Artex thans heeft”. 
a) Sinds wanneer zijn deze plannen bij het College bekend?



b) Passen deze plannen binnen de eerder verleende vergunningen?
c) Heeft Artex vanwege die plannen een verzoek tot medewerking ingediend?

7. Is met Artex BV eerder gesproken over verplaatsing van de bedrijfsactiviteiten naar een 
verder van de bebouwde kom gelegen bedrijventerrein? Zo ja, wanneer dan en wat was de 
reactie van Artex BV daarop? 
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